

Title (en)
SHOWER PARTITION WALL

Title (de)
DUSCHTRENNWAND

Title (fr)
PAROI DE SEPARATION DE DOUCHE

Publication
EP 3289944 A1 20180307 (DE)

Application
EP 16187200 A 20160905

Priority
EP 16187200 A 20160905

Abstract (en)

[origin: CN209377409U] The utility model discloses a shower partition plate (1), a kit and a bathroom installation system. The utility model relates to a shower panel (1) for mounting on a shower part (2) and on a buildingwall (3), comprising a front wall surface (4) and a rear wall surface (5) and side surfaces (6, 7, 8, 9) which connect the wall surfaces (4, 5), one of the side surfaces forming a bearing surface (6), and the other side surface connecting the bearing surface providing a connecting surface (7). Wherein the bearing surface (6) is oriented in an insertion position on a horizontal line (H) and the connecting surface (7) is oriented in an insertion position on a vertical line (V). In a corner region (10) where the support surface (6) and the connection surface (7) are in contact with each other, the shower panel (1) has a recess (11), which is designed in such a way that an already mounted sealing strip (12) protrudes from the recess (11).

Abstract (de)

Eine Duschtrennwand (1) zum Einbau auf einem Duschelement (2) und an einer Gebäudewand (3) umfasst eine vordere Wandfläche (4) und eine hintere Wandfläche (5) sowie Seitenflächen (6, 7, 8, 9), welche die Wandflächen (4, 5) verbinden, wobei eine der Seitenflächen eine Lagerfläche (6) bildet und wobei eine andere, sich der Lagerfläche anschliessenden Seitenfläche eine Anschlussfläche (7) bereitstellt. Die Lagerfläche (6) ist in Einbaulage in der Horizontalen (H) und die Anschlussfläche (7) ist in Einbaulage in der Vertikalen (V) orientiert. In der Ecke (10), in welcher die Lagerfläche (6) und die Anschlussfläche (7) aufeinandertreffen, die Duschtrennwand (1) eine Aussparung (11) aufweist, welche derart ausgebildet ist, dass ein bereits montierter Dichtstreifen (12) von der Aussparung (11) überragt wird.

IPC 8 full level
A47K 3/30 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47K 3/30 (2013.01); **A47K 3/405** (2013.01); **A47K 2003/305** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 102013105774 A1 20140807 - PALME GROUP GMBH [AT]
- DE 102007053338 A1 20090520 - A & S BAEDER GMBH & CO [DE]
- EP 1124473 A1 20010822 - A & S BAEDER GMBH & CO [DE]

Citation (search report)

- [XII] DE 102012019778 A1 20140410 - COMBIA GMBH [DE]
- [A] DE 202012010802 U1 20130319 - GECK THOMAS [DE]

Cited by
WO2022144496A1

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 3289944 A1 20180307; EP 3289944 B1 20190327; CN 209377409 U 20190913

DOCDB simple family (application)
EP 16187200 A 20160905; CN 201721115693 U 20170901